
 

 

 

20. april 2023 

 

I henhold til § 37 i Inatsisartuts forretningsorden fremsætter jeg følgende spørgsmål til Naalakkersuisut. 

 

 

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

 

1. Jeg vil hermed spørge Naalakkersuisoq for fiskeri og fangst samt Naalakkersuisoq for 

Landbrug, Selvforsyning, Energi om der er yderligere hvidhvals fangstkvote i 

Østgrønland?   

 

(Medlem af Inatsisartut Emanuel Nûko, Naleraq) 

 

 

Begrundelse: 

Grunden til at jeg spørger er at man har givet fangerne forvirrende forklaring, medlem af 

Inatsisartut Lars Poulsen har under et borgermøde og senere på facebook givet borgerne den 

opfattelse at der hver år kan fanges 30 hvidhvaler i Østgrønland. 

 

Jeg ønsker svar på mine spørgsmål indenfor 10 arbejdsdage. 

 

 

 


